
	 	 


Julbrev 2024-12-12 

Hej alla Najadklubbare!

Nu när det lackar mot jul vill vi sända er en önskan om att de stundande helgerna kan ge er den 
lugna sköna känsla vi alla så väl behöver.

När vi blickar tillbaka på året som gått kan det konstateras att det ur Najadklubbs-synpunkt blev 
ännu ett lyckat år där vi genomförde alla våra planerade event. Många båtar deltog och vi ser fram 
emot att ännu fler deltar kommande år. Vore jättekul om några nya båtar som vi inte sett tidigare 
kunde dyka upp också. Nästa chans lär bli Mälareskadern runt Ångans dag och nationaldagen i 
början på juni. Men hur nästa års kalendarium kommer att se ut får vi återkomma med i vårbrevet.

Årsmötet var senast vi sågs, även i år en trevlig sammankomst där vi fick höra lite om Najadvarvet 
och Orust Yacht Service framtid. 
Efter ett snabbt avklarat möte vidtog sedvanlig middag. Kul att så många kom. 
Styrelsen ser likadan ut efter årsmötet som före.

Konstituering av styrelsen: 
Ordförande: Jerker Stenberg (vald av årsmötet) 
Sekreterare: Magnus Tauson 
Kassör: Elisabeth Jakobsson 
Ordinarie ledamot: Ulf Jansson 
Ordinarie ledamot: Håkan Alnefelt 
Ordinarie ledamot: Nina Ewalds

God Jul och Gott Nytt År önskar vi i styrelsen Er alla!  


